
 

 
 
 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39 vragen) 
 
Datum: 25 maart 2020 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid Mark Verheul (fractie: PRO Sliedrecht)  
 
 
Onderwerp: Gevolgen Corona  
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 kalenderdagen 
schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 
Via diverse kanalen zien wij overheden communiceren over besluiten die zij de 
afgelopen weken hebben genomen rondom de corona-crisis, graag vernemen wij 
welke besluiten het college van B&W van Sliedrecht hierover heeft genomen in 
zijn algemeenheid, en aanvullend hebben wij de volgende specifieke vragen 
 
1. Heeft het college een besluit genomen rondom de bevoorrading van levensmiddelen 
winkels buiten venstertijden? Zo ja, zijn omwonenden dan hierover geïnformeerd? 
 
2.Heeft het college een besluit genomen over de inning van lokale belastingen en 
heffingen? 
 
3. Heeft het college een besluit genomen over uitstel/afstel van de inning van 
huurpenningen over het gemeentelijk vastgoed? 
 
4. Indien u doorgaat met de inning van huurpenning, terwijl huurders geen inkomsten 
genereren, heeft u dan een besluit genomen over gesubsidieerde instellingen zoals SWS, 
Sociaal team, bibliotheek en SOJS? 
 
5. Kunt u inzichtelijk maken, wat de risico’s zijn bij de organisaties waar de gemeente 
garant voor staat? 
 



 
Toelichting: 
 
 
 
Wij zien graag uw reactie tegemoet,  
 
Mark Verheul  
Raadslid PRO Sliedrecht 
 

 
 

 
 


